
 

Datum: 22.3.2024 

 

ZAPISNIK 

Sestanek občnega zbora, ki je potekal 22. marca 2024 na Vinotoču 

Savič (Rošpoh 38a) 

 

Občni zbor se je začel ob 18:20.  

Otvoritev in uvodni pozdrav predsednika društva 

Tomaž Langerholc, predsednik društva je pozdravil in nagovoril vse udeležence srečanja. 

 

Verifikacijska komisija: Brin Kovačevič, Breda Ivanek 

Navzočih je bilo 37 članov, sklepčni. Navzoči se strinjajo z predlagano komisijo: 

Delovno predsedstvo: Žiga Štanfer, Dragoslav Dimnik, Brin Kovačević 

Overitelji zapisnika: Dušan Golubič, Branko Ivanek 

 

Navzoči se strinjajo s dnevnim redom katerega točke so: 

1. Poročilo predsednika društva, ki je predstavil opravljene aktivnosti v prejšnjem letu, 

načrte za 70 obletnico društva, idejo za plezalni center v Mariboru, saj takšnega 

objekta v Mariboru ni. O zadnjem potekajo z MOM pogovori, MOM je društvo povabil 

k sodelovanju pri vzpostavitvi markiranih poti na Mariborsko Pohorje, saj le teh ni. 

Projekt je poln neznank in brez jasnega časovnega plana tako, da je izvedba in naše 

sodelovanje z MOM še nejasno. 

2. Poročila načelnikov odsekov: 

a. Načelnik AO je predstavil aktivnosti AO v zadnjem letu (tabori, število članov 

na AO, pozval k vpisu vzponov, omenil problematiko kadrov za izvedbo AŠ), 

aktivnosti v prostorih društva, ter zaključil z zahvalo bivšemu načelniku za 

vodenje AO. 

b. Načelnik ŠPO je predstavil tekmovane uspehe, izvedene tečaje ŠPO, delovne 

akcije na Stenci, potek šole plezanja, ter predlagal ustanovitev zbora ŠPO. 

c. Načelnik Vinarjev je predstavil planinske izlete izvedene v lanskem letu, plane 

za 2024, ter izobraževanja. Dobili so tudi novo vodnico. 



d. Načelnik markacistov je poročal o aktivnostih, omenil problematiko opreme 

(trenutno uporaba lastne). Izrazil je veselje, da se glede njegovega naslednika 

stvari odvijajo v pravo smer. 

e. Načelnik veteranov je predstavil aktivnosti odseka, ter povabil nove člane. 

f. Gorski kolesarji niso bili prisotni. 

3. Finančno poročilo leta 2023, kjer so bili predstavljeni prihodki društva (iz AŠ, MOM, 

donacij, dohodnin, članarin, ter ŠPO) in odhodki. Društvo je v letu 2023 imelo 

pozitivno bilanco. 

4. Poročilo nadzornega odbora, kjer ni bilo zadržkov. 

5. Razprava o poročilu 

a) Predsednik društva je na vprašanje na temo markacije poti na Pohorje (ali se 

potegujemo za ta projekt) odgovoril, da je problem mariborskega Pohorja ta, da 

ima skoraj vsak lokalec svojo pot, kar vodi do mešanja kolesarjev in pohodnikov. 

Ideja je ta, da se markira 4 poti, ki bi jih društvo nato vzdrževalo. Na ta način bi 

vzpostavili sodelovanje z MOM. Markacisti so izrazili pomislek za sodelovanje, saj 

so se pešpoti v preteklem predelovale v kolesarske poti, problem bi bilo tudi 

vzdrževanje, oziroma kdo bi to financiral. Miro Potisk je dodal, da želi MOM 

označiti »skrite« kotičke Pohorja, tako da bi Mariborsko Pohorje dobilo vsebino, 

akcije bi potekale tudi preko športne zveze. 

Navzoči so potrdili vsa poročila. 

6. Razno 

a) Člani Vinarjev so omenili problematiko izgradnje vetrnic, reverzibilne elektrarne, ter 

visokonapetostnih vodov čez Kozjak, ter pozvali člane da se priključijo civilni iniciativi 

za Kozjak (FB skupina). 

b) Na vprašanje Mirota Potiska na temo 70. obletnice društva, je predsednik društva 

podrobneje predstavil načrtovane dogodke. In sicer planiran je poletni tabor v 

Chamonixu, predavanja, izbira najboljše slike (slika desetletja, poziv vsem da pošljejo 

slike), 16.10 je v narodnem domu planiran slavnostni dogodek. 

c) Golobič predlagal da se ponovno poskusi za 70 obletnico izvesti odpravo. 

d) Za 75 obletnico, ki bo čez 5 let, se planira izdaja knjige in se je pozvalo k zbiranju 

prispevkov že sedaj (lažje zbiranje in urejanje).   

e) Miro Potisk je predlagal, da se natisnejo majice in oblačila, tako da se poveča 

prepoznavnost društva. 

f) 16.6.2024 je obletnica Pekarne, predlaga se da se v sklopu aktivnosti izvede tudi ŠP 

tekma, s čimer se člani strinjajo. 

 

Občni zbor se je zaključil ob 19:30. 

 

Zapisnikar sestanka: Blaž Kamenik 

Overitelji zapisnika: Dušan Golubič, Branko Ivanek 

 


